
    

 

   

 Dagsorden skolebestyrelsesmøde 

 

Dato:   mandag d. 8. august 2022 kl. 17.00 – 20.00.  

Sted: Kroggårdsskolens personalerum 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: Formand: Jimmi Højkilde, næstformand: 

Johanne Lindberg Petersen, Julie Bjørn Klausen, Christina Karecki 

Trolle, Michael P. R. Beiskjær, Thomas Lundtofte og Rasmus Hansen. 

   

Forældrerepræsentant suppleant(er):  Vakante. Der forsøges 

rekruttering på 7. og 0. årgang ved forældremøderne. 

 Medarbejderrepræsentanter: Katja Anthony, Kasper Holm/Lone 

Hansen 

 

Elevrepræsentanter:  

 

Ledelsesrepræsentanter: Skoleleder – Robert Hessner og souschef 

Anne Kristine Riis.  

 

Fraværende:  Julie,  

Mødeleder:   Jimmi 

Udarbejdet af:  Formand og Robert 

Referent:   Anne Kristine (Stine) 

 

 

Dags

orden 

nr. 

Dagsorden Referat 

166 

Godkendelse af 

referat 

Referat underskrives. 

Der afholdtes et bestyrelsesmøde efter konstitueringen af den nye 

bestyrelse. 

Her fremkom ønsket om et tydeligt årshjul med aktuelle emner for 

skolebestyrelsens arbejde. 

 

167 

Godkendelse af 

dagsorden og 

punkter til 

eventuelt 

Godkendelse af referat. 

Punkter til evt. 

- SFO i uge 27 

- Hæk på Kroggårdvej, blokerer for offentlig sti. 

- Stole til børn i klasserne. 
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Nyt fra skolen: 

Ledelsen: 

Medarbejderne: 

Elevrådet: 

Ledelsen: Velkommen til ny skolebestyrelse. Et samarbejde, hvor vi er 

fælles i et fortroligt rum. Alle har tavshedspligt. Der drøftes ikke enkeltsager.  

Ledelsesrepræsentanter: Robert og Anne Kristine (Stine) 

Sen klassedannelse: nyt tiltag hvor vi vil arbejde mere i dybden med 

etablering af nye klasser. Skolebestyrelserne skal være med til at evaluere 

opstarten. 

Chromebooks: Vi afventer information fra Odense kommune. Det er en 

tung sagsgang med mange led, inden vi kan regne med en afgørelse. 

Medarb: Lone og Kasper:  

Info: Vi har 3 klasser som skal afsted på skolerejse. Vores samarbejde med 

Næsby boldklub: Et omdrejningspunkt bliver morgentræning for 10 – 12 

elever på 8. årgang, som lige nu mister undervisningstid. Det fungerede 

sidste år, grundet placering af timerne. Det er vanskeligere i år. Kasper 

arbejder videre med problemstillingen. 

Medarb: Katja:  

Info: Skøn dag i SFO – begejstrede børn er tilbage.  

Billeder af personale og vikarer hænges synligt i SFO-området. SFO-mål 

(tavlen) hænges også synligt i SFO-området. 

Alle værksteder er tilbage. 3. årgang har egne lokaler. Vi har mange 

tilmeldte på årgangen i år.  

SFO2: en tilmeldt – som deltager sammen med 3. årgang.  

Klubben: Vi er usikker på hvilke elever, der kommer til at benytte 

ungdomstilbuddet. Der er mange elever som går til sport flere dage om 

ugen. Skolen inviterer Jan med til et skb-møde. 

Elevrådet: 

Repræsentanter vælges i næste uge.  
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Lukket punkt 

v/Robert 

Robert orienterer. 

Økonomi og budgetopfølgning skubbes til næste møde. Vi skal have en 

drøftelse af, hvor ofte vi skal gennemgå økonomi. 

Ny skolesekretær, Sanne, er under oplæring til alle de nye opgaver. Hun får 

en mentor ordningen med erfarne skolesekretærer. 

170 

Overlevering fra 

sidste 

bestyrelse ved 

Jimmi. 

Punkter: 

- Velfærdens fundament til orientering hver måned v/Robert. En 

vedligeholdelsesplan for Kroggårdsskolen. 

- Udarbejdelse af principper. Mobilpolitik færdiggøres. 

- Traditioner/arrangementer for alle, som kan understøtte 

fællesskabsfølelsen. 

- Guide til kontaktforældre færdiggøres over mail. Jimmi sender rundt 

til alle medlemmerne til gennemsyn. Guiden bruges til 

forældremøderne først på året. Skb-medlemmer tager guiden med 

på møderne. 



Forretningsorden er delt ud på sidste møde. 

Robert deltager på 7. årgangs forældremøde, og efterlyser her suppleanter 

til skb. Vi ser gerne flere rep. fra ungeskolen. 

Skb-rep som går på valg om 2 år er: 

• Jimmi, Rasmus, Thomas  

 

Rasmus deltager på næste skoleårs kommende 7. klasse møde. 
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Forslag til 

årshjul v/Jimmi 

Årshjul revideres i forhold til bedre planlægning af større begivenheder. 
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Dagsorden 

fremadrettet 

v/Jimmi/RH 

Skb gør sig overvejelser om relevante faste punkter til dagsorden til næste 

møde.  

Vi inddeler punkterne så det tydeligt fremgår om det er til orientering, 

drøftelse, eller beslutning.  

Dagsorden tilrettelægges så elevrepræsentanterne kan deltage først på 

mødet. 
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Kontaktforældre 
og deltagelse i 
forældremøder. 

0 årgang 30/8 16.30 Jimmi 

1. årgang 24/8 (17) Johanne, Christina 

2. årgang 17/8 Michael 

3. årgang: 7/9 Thomas 

4. årgang: 31/8 (16) Rasmus 

5. årgang: 24/8 (17.30) Rasmus 

6. årgang: 24/8 (17.30) Rasmus 

7. årgang: 7/9 Thomas 

8. årgang 31/8 Rasmus (obs på 8 er i klasserne) 

9. årgang: 17/8 Michael 

 

Jimmi laver et skriv om de emner vi skal omkring til forældremøder. 

SR skriver ud på aula til alle skb medlemmer med tidspunkter og navne på 

kontaktpersoner for kommende forældremøder. 

 

Eventuelt Hvad sker der i SFO i uge 31: Der sker for lidt og der er for lidt 

voksenstyring i denne uge. Kan vi gøre det anderledes? Kan pædagogerne 

planlægge ugen bedre, så vikarerne ved hvad de skal lave. Børnene har 

også ret til at få en god uge selv om det er ferie. For lidt aktivitet, når det er 

en hel dag i SFO. Skolen laver en evaluering af ugen med vikarerne. Hvad 

har de oplevet omkring ugen? 

Ugen er den vigtigste planlægningsuge, hvor pædagoger og lærere kan 

mødes og forberede året. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hvor mange børn kommer der i ferieugerne, evaluering? 

Det er vigtigt at vide hvad der skal ske de dage, forældreinformation til ugen 

savnes. 

Skal vi have tilmelding når vi laver særlige ture ud af huset? 

Hæk på Kroggårdvej – blokerer for offentlig sti. 

Robert taler med Jørgen (pedel) i forhold til kontaktmuligheder. Hvem kan vi 

kontakte? og hvem har ansvar for vedligehold på de berørte områder?  

Stole til børn 

Kan vi tilbyde stole til høje elever i indskolingen. Obs på tidlige rygproblemer 

ikke opstår. Robert kigger efter muligheder. 

Skamlerne er ikke i god stand, generelt.  

Vi trænger til udskiftning af møbler i klasserne. Indskolingen står for tur. Der 

skal dog skabes et overskud, før vi kan indkøbe nye møbler. 

   

   

   

   

 
  

 



 

Kommende punkter: 

• Opfølgning på uge 31 i SFO. Hvad siger evalueringen? 

• Punkter til dagsorden fremadrettet 

• Klubben med til et skb-møde 

 

Møder skoleåret 2022 - 2023 

Dato Tidspunkt 

08.08 17 - 20 

27.09 17 - 20 

16.11 17 - 20 

19.01 17 - 20 

07.03 17 - 20 

25.04 17 - 20 

21.06 17 - 20 

 

 


